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Írásbeli kérdés !

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló tv. 42. § (8) alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Balog Zoltán emberi erőforrások minisztere részére

"Milyen következményei lesznek a nevelőotthonokban történő szexuális zaklatásoknak?"

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt napokban több hír jelent meg arról, hogy mi zajlik az állam i
nevelőotthonokban . A nevelőotthonban élő gyermekek beszámolói szerint a nevelők a
gyermekeken élik ki szadista és szexuális vágyaikat. Van, akinek zsebpénzt ígérnek a szexért
cserébe, van, akit egyszerűen csak megerőszakolnak. Egy mai cikk szerint van olyan
gyermek, akit a nevel ője ejtett teherbe a nevelőotthonban, az egyik áldozat pedig úg y
fogalmazott a rendszerrel kapcsolatban, hogy a gyermekvédelem abban merül ki, hogy gumit
húznak a nevelők. A gyermekek beszámolói sajnos általános állapotokról szólnak, nem pedi g
egyedi, elszigetelt esetekrő l. Ma Magyarországon tehát több ezer gyermek lehet kitév e
pedofiloknak és szexuális b űnelkövetőknek, méghozzá állami fenntartású intézményekben.

Kérdezem ezért Miniszter urat:

1. indított-e vizsgálatot az Őn által vezetett minisztérium az ügyben, és ha igen, az mel y
nevelőotthonokat érinti?

2. Tett-e feljelentést az Ön által vezetett minisztérium az ügyben, és ha igen, azt mel y
nevelőotthonok esetében tette ?

3. Vizsgálják-e a gyermekvédelem felel ősségét az ügyben?
4. Várható-e általános, minden állami nevelőotthonra kiterjedő vizsgálat a

molesztálásokat és a szexuális erőszakot illetően?
5. Hány olyan eset történt eddig országosan, hogy egy nevelőotthonban élő gyermeket a

nevelője ejtett teherbe?
6. Milyen következményei lesznek a nevel őotthonokban történt szexuális zaklatásoknak ?

Megtisztelő válaszát írásban várom.

Budapest, 2016 . szeptember 8 .

Tisztelettel :

Lajos
Demokratikus Koalíció
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